
Protokół Nr 24

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się w 
dniu 18. 08. 2016r.
Posiedzenie komisji trwało od godz 900 do godz 1130 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisji
3. Kłębek Krzysztof -  członek korni sj i
4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
5. Misztal Mariusz - członek
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, Pan Michał 
Strzelecki -  Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego, Pan 
Marcin Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa, Pan Kamil Bielecki -  Komendant Zarządu 
Gminnego OSP.

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia Komisji j e s t :

1. Kontrola jednostek OSP nt. gminy.
2. Segregacja śmieci, utylizacja azbestu, dzikie wysypiska, odpady wielkogabarytowe.
3. Bezdomne psy.
4. Cd. oświetlenia ulic.
5. Kontrola realizacji wniosków komisji.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 Pan Kamil Bielecki -  poinformował, że pełniąc funkcje komendanta gminnego ZOSP 
szczególną uwagę będzie zwracał na bezpieczeństwo strażaków i gotowość bojową jednostek 
OSP szczególnie tych które nie należą do KRSG. Na propozycję Pana Kuligowskiego Pan 
Andrzej Marcinkiewicz jako były zawodowy strażak wyraził zgodę na to aby swoim 
doświadczeniem służyć pomocą Panu Bieleckiemu w pełnieniu funkcji Komendanta 
Gminnego .

Ad. 2 i Ad 3 Pan Michał Strzelecki -  Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Planowania 
Przestrzennego nawiązując do tematu utylizacji azbestu poinformował, że zebrane zostało 
174 tony azbestu na kwotę 41,508 tyś. zł z czego 85% zostanie sfinansowane z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.
W związku z obowiązkiem prowadzenia przez Gminę ewidencji wyrobów zawierających 
azbest, w dniach 28 lipca do 31 sierpnia 2016r. na terenie Gminy wykonywana jest 
inwentaryzacja wyrobów zawierających azbest przez pracowników firmy WGS84 Polska Sp. 
z o.o. którzy posiadają stosowne upoważnienia.
Odnośnie segregacji odpadów Pan Strzelecki poinformował, w złożonych deklaracjach 
właściciele nieruchomości zadeklarowali segregację w 99%. Zbiórka odpadów 
wielkogabarytowych planowana jest jesienią tego roku . Do końca września br. ma zostać
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W 2016r. do tej pory odłowionych zostało 13 psów za sumę 26000,00 zł. 7 psów zostało 
oddanych do adopcji, adoptowane psy są zaszczepione i odrobaczane .
Pan Andrzej Marcinkieiwicz nawiązując do odpadów zapytał co z oponami od ciągników.
Pan Michał Strzelecki wyjaśnił, że opony nie stanowią odpadów komunalnych. Są to odpady 
od prowadzonej działalności gospodarczej.
Pan Andrzej Marcinkiewicz zaproponował aby raz w roku zorganizować akcję odbioru opon 
od rolników. Na początek należałoby znaleźć firmę która zrobiłaby to nieodpłatnie i 
wyznaczyć jedno miejsce na składowanie opon.

Ad. 4 W kwestii oświetlenia ulicznego Pan Marcin Szerszenowicz poinformował, że jest 
umówiony z wykonawcą na budowę nowych linii oświetlenia ulicznego. Wstępny koszt to 
kwota ok. 30 000,00 zł. Planowany termin zakończenia inwestycji to przełom sierpnia 
września.
Odnośnie audytu uzgodniono, że zostanie uszczegółowiona inwentaryzacja koszt ok 
10 000,00 zł na podstawie której sporządzony zostanie audyt koszt ok., 11 tyś. zł. Ogólny 
koszt to ok. 210000,00 zł.
Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami dotyczącymi modernizacji oświetlenia ulicznego 
członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się za sporządzeniem audytu zabezpieczając 
w.w. środki w kwocie ok. 30000,00 zł które były do dyspozycji komisji.
Ad. 5 Odnośnie realizacji wniosków komisji Pan Szerszenowicz poinformował, że 
przeprowadził rozmowę z Kierownikiem Wydziału Drogownictwa i Inwestycji Starostwa 
Powiatowego w Wołominie i najbardziej zaawansowane jest wykonanie przejścia przy szkole 
w Józefowie. Oznaczenie przystanków będzie wykonane w połowie września.
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